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نشست درباره تحرکات شيميايي سوريه 
مش��اور کرملين يکي از مسائل 
احتمالي مورد بحث در نشس��ت 
س��ه جانبه ايران، ترکيه و روسيه 
را تحرکات ش��يميايي س��وريه 
عنوان کرد.به گزارش ايس��نا از 
اس��پوتنيک، يوري اوش��اکوف 
اع��ام کرد که ولاديمير پوتين، 

رئيس جمهور روسيه، در نشست خود با سران ايران و ترکيه در 
روز جمعه ممکن است درباره  تحرکات شيميايي سوريه رايزني 
کند. اوش��اکوف درباره  تحرکات ش��يميايي عنوان کرد : درباره 
اين مس��ئله به همراه تمامي جنبه هاي مس��ائل مرتبط با سوريه 
و مسائلي که به وخامت اوضاع )در اين کشور( منجر مي شود،  
صحبت خواهد شد. سومين اجاس سران ايران، روسيه و ترکيه 
با محوريت موضوع سوريه روز جمعه )شانزده شهريور( در تهران 
برگزار مي ش��ود.مذاکرات رج��ب طيب اردوغان رئيس جمهور 
ترکيه، حس��ن روحاني رئيس جمه��ور ايران و ولاديمير پوتين 
رئيس دولت روس��يه با دس��تور کار س��وريه قبا در ش��هرهاي 

سوچي روسيه و آنکارا ترکيه برگزار شده است.

ترامپ بي پشتوانه حرف مي زند 
وزي��ر خارج��ه پيش��ين آمريکا بار ديگر از خروج اين کش��ور از 
توافق هس��ته اي با ايران انتقاد کرد.به گزارش ايلنا از بيزينس 
اينس��ايدر، ج��ان کري گفت: تصميم گي��ري »دونالد ترامپ«، 
رئيس جمهوري آمريکا، اغلب چندان براساس توصيه يا حقايق 
صورت نمي گيرد. کري گفت: متاسفانه و با ناراحتي بايد بگويم 
ک��ه ترام��پ در عمل نمي داند درباره چه حرف مي زند. او بدون 
هيچ پشتوانه اي حرف مي زند. اظهاراتش درباره توافق هسته اي 
با ايران نيز همينطور اس��ت.کري در پاس��خ به اين که آيا در آن 
زمان مي خواست پاسخي به ترامپ بدهد يا نه گفت: »من به اين 
حرف او پاسخي ندادم. به گمانم، ارزش آمريکا و دموکراسي مان 
از مشتي توئيت هاي نادرست بيشتر است.«کري گفت که اين 
ادعاي ترامپ که براساس آن توافق هسته اي با ايران ضعيف 
و ب��راي آمري��کا مضر بود، اش��تباه ب��وده و برهم زننده امکانات 
سياست هاي بين المللي هسته اي است.کري با اشاره به خروج 
آمريکا از توافق هس��ته اي با ايران گفت: »تنها ايالات متحده 

از اين توافق خارج شد. 

ادعاي مقابله با تهديدهاي ايران 
وزير جنگ رژيم صهيونيستي، اعام کرده که مي تواند آن چه 
تسليحات نظامي مشکوک ايران در عراق خوانده را هدف قرار 
دهد.به گزارش ايس��نا از رويترز، آويگدور ليبرمن در کنفرانس 
خب��ري در اورش��ليم گف��ت :  ما قطعا تمام تحولات س��وريه را 
زي��ر نظر داريم. براي ش��فافيت ني��ز اعام مي کنم که در قبال 
تهديدهاي ايران، توجه خود را تنها به مناطق سوري معطوف 
نمي کنيم.از ليبرمن س��وال ش��د که اين مسئله شامل عراق نيز 
مي ش��ود يا خير؟ و وي پاس��خ داد : ما با هر تهديد ايراني مقابله 
خواهيم کرد و هيچ اهميتي ندارد که اين تهديد از کجا نشات 
مي گيرد. آزادي اس��رائيل مطلق اس��ت. ما آزادي عمل خود را 

حفظ مي کنيم.

خبر کوتاه

سياسي

سخنگوي وزارت خارجه نشست آتي سران سه کشور 
ايران، روسيه و ترکيه در ايران را در ادامه نشست هاي 
قبلي روند آس��تانه براي حل بحران س��وريه اعام کرد 
و اف��زود: ب��ه نتايج اين اجاس خوش بين هس��تيم و 
اميدواريم اجاس��ي موفق و کارآمد باش��د. به گزارش 
ايس��نا، بهرام قاسمي در نشست هفتگي با خبرنگاران 
با رد برخي اظهار نظرها در مورد دخالت ايران در امور 
داخل��ي ع��راق گفت : ما به انتخاب مردم عراق احترام 
مي گذاري��م و ب��ا هر دولتي از هرجناح و حزبي در عراق 
همکاري مي کنيم چرا که ما همس��ايه هس��تيم و بايد 
با يکديگر همکاري کنيم. س��خنگوي وزارت خارجه 
کشورمان در ادامه  صحبت هاي خود در جمع خبرنگاران 
داخلي و خارجي در پاسخ به سوالي در ارتباط با حواشي 
ايجاد شده در مورد گردشگران عراقي در تهران گفت: 
من فکر مي کنم که کانون هاي معاند عزم خود را براي 
تضعيف روابط خارجي ايران با همس��ايگانش و ناکام 
گذاشتن سياست خارجي ايران در تعامل با همسايگان 
به کار برده است.  سخنگوي وزارت خارجه با تاکيد بر 
اين که براي ايران تحقق خواست مردم عراق مهم است، 
گفت: هر آنچه در عراق توسط مردم و نمايندگان مردم 
عراق در پارلمان رقم بخورد امري مطلوب اس��ت و ما 
با هر دولتي از هر جناح و هر حزبي در عراق همکاري 
مي کنيم، چرا که دو کشور همسايه يکديگر هستند و 
بايد در کنار هم فعاليت و همکاري کنند. س��خنگوي 
وزارت خارج��ه در م��ورد مذاکرات ايران و اروپا و اين که 
برخ��ي معتقدن��د که اروپا در ارتباط با مذاکرات با ايران 
در حال خريدن زمان اس��ت، خاطر نش��ان کرد: من در 
ارتباط با روند مذاکرات ايران با اروپا پيش از اين توضيح 
داده ام و معتقدم که در فعاليت اروپايي ها در اين زمينه 
تاخيراتي وجود دارد که بايد برطرف ش��ود و ايران نيز 
براساس مصالح و منافع خود رفتارش را تنظيم مي کند 
و به راه خود ادامه مي دهد. قاس��مي در مورد اظهارنظر 
برخي از مقامات اروپايي در ارتباط با فعاليت هاي موشکي 
ايران و ديدگاه هاي تهران در مورد مس��ائل منطقه و 
اين که ايران بايد در اين زمينه ها نيز با آنها گفت وگو کند، 
تصريح کرد: موضوعاتي که در اين زمينه توسط برخي 
از کشورهاي اروپايي مطرح مي شود موضوع جديدي 
نيست در گذشته هم توسط برخي کشورهاي اروپايي 

مطرح ش��ده اس��ت و آنها پاسخ هاي لازم در اين زمينه 
را از ما دريافت کردند. س��خنگوي وزارت امور خارجه 
ب��ا اش��اره به مذاکرات ايران و اتحادي��ه اروپا در ارتباط 
ب��ا بح��ث برجام، اظهار کرد: در اين مذاکرات در ارتباط 
ب��ا يافتن مکانيزم هايي براي همکاري هاي اقتصادي 
اي��ران ب��ا اتحاديه اروپا و جبران تبعات خروج آمريکا از 
برجام بحث و گفت وگو کرده ايم و در مورد موضوعات 
ديگري که اشاره کرده ايد صحبتي نشده و آنها از مواضع 
ايران در مورد آن مسائل اطاع دارند. سخنگوي وزارت 
امور خارجه در مورد پخش فيلمي از تيم مذاکره کننده 
هسته اي کشورمان در نشست مجلس و ادعاهاي برخي 
از نمايندگان مجلس شوراي اسامي در مورد اعضاي 
تيم مذاکره کننده کشور با استناد به اين فيلم و برخي 
ديگر از صحبت ها و اظهارنظرهايي که در ارتباط با وزارت 
خارجه و برخي از مديران آن مي شود و تاثير اين سخنان 
بر روي نگاه افکار عمومي نسبت به وزارت خارجه، اظهار 
کرد: جامعه ما جامعه اي روشن است، مردم مسائل را به 

خوبي دنبال مي کنند.
شناخت نسبتا خوبي از روند تحولات و رفتار مسئولان، 
نهادها و ارگان ها دارند. قاس��مي با بيان اين که مردم با 
توجه به اين شناخت ها و تشخيصي که دارند قضاوت 
مي کنن��د گف��ت که فکر نمي کنم اينگونه اخبار بر نوع 
ن��گاه م��ردم به وزارت خارجه تاثير چنداني بگذارد، چرا 
که مردم ما افرادي هوشمند هستند. وي با بيان اين که 
متاسفانه برخي بر اساس عداوت هاي شخصي و مسائل 
شخصي اقدام به فرافکني و زدن اتهام نسبت به برخي 
مقامات وزارت خارجه مي کنند، تصريح کرد: اين مسائل 
را نبايد جدي گرفت. مساله جديدي نيست و قطعا نيز 
آخرين نخواهد بود. س��خنگوي وزارت امور خارجه با 
بيان اين که ممکن است برخي براساس نوع نگاه شان 
عملکرد وزارت خارجه را نپس��ندند و منتقد آن باش��ند، 
اظهار کرد: اين موضوع جاي نگراني ندارد و ما هم در 
چارچوب منافع ملي سعي مي کنيم که پاسخگوي اين 
انتقادها باشيم. البته در مورد برخي مسائل و در برخي از 

جاها به خاطر منافع ملي مجبور به سکوت هستيم واز 
صميم قلب س��کوت را مي پذيريم، ولي تاريخ و مردم 
نهايتا قضاوت درست خود را خواهند داشت. سخنگوي 
وزارت امور خارجه با ارائه ي توضيحاتي در مورد آخرين 
رون��د مذاک��رات ايران و اتحاديه اروپا در ارتباط با برجام 
و با بيان اين که اميدواريم در فرصت باقي مانده بتوانيم 
به تفاهم هاي لازم با اروپا دست پيدا کنيم، خاطر نشان 
کرد: اميدواريم اروپا از آزمون بزرگي که در حال حاضر 
با آن روبه روست با موفقيت و سربلندي بيرون بيايد و 
نقش تاريخي خود را ايفا کند. قاس��مي با بيان اين که 
در مورد بحث سيستم هاي پولي، مالي، بحث صنايع، 
فناوري و خيلي مباحث ديگر در حوزه مسائل اقتصادي 
با اروپا صحبت کرده ايم، گفت: اروپايي ها هنوز انتظارات 
ما را برآورده نکرده اند و اميدواريم در فرصت باقي مانده 
در اين مس��ير حرکت کنند. س��خنگوي وزارت امور 
خارجه در پاس��خ به اين که چرا ايران براي اروپا جهت 
دادن تضمين هاي عملي و کافي جهت اجراي برجام 

ضرب الاجل مش��خص نمي کند، اظهار کرد: اگر شما 
فکر کنيد مي بينيد که در مورد موضوعاتي چون تعيين 
مکانيزم ه��اي پول��ي و بانکي و مس��ائلي که مربوط به 
صنعت است نمي توان ضرب الاجلي را گذاشت، چرا که 
آنها بايد در مجموع 28 کشور اروپايي در مورد اينگونه 
مسائل تفاهم کنند و اين امر زمان بري است و بعد از تفاهم 
به طرف ايراني پيشنهادات را ارائه کنند و در نهايت ايران 
نيز پيشنهادهاي ارائه شده از سوي آنها را مورد بررسي 
قرار دهند. وي در پاسخ به اين که آقاي عراقچي در اواخر 
خردادماه گفته بودند طرف هاي اروپايي فقط چند هفته 
فرصت دارند ادامه داد: شايد آنچه که در آن زمان مدنظر 
آقاي عراقچي بوده، اين اس��ت که طرف هاي اروپايي 
مي بايس��ت در آن مقط��ع هرچ��ه زودتر موضع گيري 
سياس��ي خ��ود را در ارتب��اط با برجام، خ��روج آمريکا از 
آن و اع��ام آمادگ��ي جه��ت ارائه  تضمين هاي لازم و 
عملي جهت حفظ منافع ايران در برجام بيان مي کردند. 
سخنگوي وزارت امور خارجه با بيان اين که اروپايي ها 
اراده سياسي خود را براي حفظ برجام به صورت روشن 
مشخص کرده اند به روند مذاکرات ايران و اتحاديه اروپا 
در مورد مسائل مربوط به برجام و حفظ منافع ايران از 
اين توافق اشاره کرد و گفت: اين مذاکرات در مراحل 
فني و تکنيکي خود به سر مي برد. البته اين مذاکرات 
کمي طولاني شده و ما تاکيد داريم که اروپا بتواند هرچه 
سريع تر موضوعات باقي مانده را روشن و مشخص کند. 
به اروپايي ها هشدارهاي لازم را در اين زمينه داده ايم و 
اميدواريم هرچه سريع تر بتوانند تضمين هاي عملي و 
کافي را به ايران بدهند. قاسمي همچنين در مورد برخي از 
اخبار منتشر شده مبني بر برگزاري نشست ايران و وزراي 
خارجه برخي از کش��ورهاي اروپايي در ارتباط با برجام 
و اين که آيا برگزاري چنين نشستي کنسل شده است، 
اظهار کرد: چيزي کنسل نشده است قراري هم به طور 
قطعي نشده است، ولي احساس مي کنيم در اين مرحله 
نياز به مذاکرات مجدد داريم، ولي اين که اين مذاکرات در 
چه تاريخي، در کجا و تحت چه عنواني برگزار مي شود، 
هنوز مشخص نيست. وقتي موضوع دقيق تر مشخص 
شد در اين زمينه اطاع رساني مي کنيم و اطاعات من 
حاکي از اين است که تاريخ و مکان آن هنوز مشخص 

نشده است.

سخنگوی وزارت خارجه انتقاد کرد؛

ناخرسندی  از عملکرد برجامی اروپا

راي شهرستان ها بر اساس حزب نيست گراني پرايد عامل استيضاح وزير صنعت کم توجهي به کارکرد جوانگرايي
ي��ک فعال سياس��ي اصاح طلب گفت: 
هرچقدر که مديران دهه اول و دوم انقاب 
کارآمد باش��ند امروز ديگر توانايي جدي 
ب��راي اداره کش��ور را ندارند و قانون منع 
به کارگيري بازنشس��تگان در سمت هاي 

مديريتي، امر بسيار مثبتي است و به زودي اثرات آن احساس مي شود.
عبدالله ناصري در گفت وگو با ايس��نا افزود: از نيمه دوم 40 س��اله 
انقاب اسامي، از سوي نظام مديريتي جمهوري اسامي اشتباهي 
صورت گرفت و آن کم توجهي به کارکرد جوانگرايي اس��ت.وي 
گفت: انتخاب جوانان به عنوان مديران ارش��د کش��ور بايد پيش از 
اينها رخ مي داد که متاسفانه خيلي دير به اين نتيجه رسيدند که بايد 
از جوانان استفاده کنند. انقاب هيچ برنامه مدوني براي استفاده از 

جوانان و پرورش مديران جوان نداشته است. 

عضوکميسيون برنامه و بودجه مجلس با 
اشاره به استيضاح وزير صنعت،  معدن و 
تجارت گفت: وزير پاسخ دهد که چرا اين 
اتفاقات در بازار خودرو رخ داده است؟چه 
شده يک شبه قيمت خودرويي مثل پرايد 

اين گونه افسار گسيخته بالا مي رود؟ به گزارش ايلنا؛ حسينعلي 
حاجي دليگاني گفت: امروز ما بايد به عنوان نماينده مردم به آن ها 
پاسخگو باشيم، چطور مي شود يک جفت دستکش پاستيکي 
ک��ه قيم��ت آن دوازده هزار تومان بوده يک دفعه 48 هزار تومان 
مي شود؟ اين افزايش قيمت چه معني مي دهد؟ پتروشيمي ها ارز 
4 هزار و 200 تومان دريافت نکرده اند؟ چرا اين قيمت به يکباره 
چنين جهشي داشته است؟ اين پول به جيب چه کسي رفته است؟ 

چرا يک عده مفت خور شيره جان مردم را مي مکند.

عضو کميس��يون امنيت ملي و سياس��ت 
خارج��ي مجل��س اعتق��اد دارد افزاي��ش 
فش��ارهاي بيروني ب��ر نمايندگان يکي از 
ابعاد منفي شفافيت آراء محسوب مي شود.

مرتضي صفاري در گفت وگو با خانه ملت، 
در رابطه با اينکه آيا ش��فافيت آراء مي تواند به فعاليت تش��کياتي 
نماين��دگان کم��ک کند گفت: تش��کيات احزاب بايد زمينه فعاليت 
نمايندگان را پيش از رس��يدن به قوه مقننه فراهم کند و راهکار اين 
نيست که نمايندگان پس از ورود به مجلس شوراي اسامي عملکرد 
حزبي را در قالب فراکسيون يا غيره تجربه کنند.وي گفت: نبايد فراموش 
کرد که افراد در شهرستان ها و حوزه هاي انتخابيه بر اساس حزبي راي 
نمي آورد بلکه قوميت ها و ساير مولفه ها موثر هستند لذا مسئله راي 

آوردن نيز مهم محسوب مي شود.

آگهی مفقودی 
س��ند،برگ س��بز و کارت هوش��مند ناوگان مینی بوس سیس��تم هیوندای تیپ کروز مدل۱۳۸۴ به ش��ماره پلاک ۳۵۴ع۹۳ ایران ۱۴وش��ماره موتور۳۷۹۱۲۰۰۴۲۲۷۴۵۵و ش��ماره شاس��ی 

۳۷۹۰۱۷۸۳۹۰۳۶۳۷بنام اینجانب نعیم الهائی سحریان مفقود گردیده وفاقد اعتبار است.
----------------------------------------------------------------------

آگهي حصر وراثت
متقاضي آقا/ خانم همت گوزل پور فرزند خانش دادخواستی مبنی بر گواهی حصر وراثت تقدیم نموده که پس از ارجاع به این شعبه به کلاسه ۹۷۰۳۱۳ حقوقی ثبت گردیده است و چنین توضیح داده 

که شادروان خانش گوزل پور فرزند قلعلی به شماره شناسنامه ۶۰۴۹۸۵۷۹۵۴ صادره از اهر در تاریخ ۱۳۹۷/۰۶/۰۶ در محل اقامتگاه دائمی خود از دنیا رفته و وراث حین الفوت عبارتند از: 

نسبت: )دختر متوفي( متولد: ۱۳۵۳ صادره: مغان ش ش: ۵۰۴۸۸۰۸۸۸۶ فرزند: خانش  لیلا گوزل پور .۱

نسبت: )پسر متوفي( متولد: ۱۳۵۷ صادره: مغان ش ش: ۵۰۴۸۸۲۱۷۴۲ فرزند: خانش  همت گوزل پور .۲

نسبت: )پسر متوفی( متولد: ۱۳۶۳ صادره: پارس آباد ش ش: ۵۰۴۹۶۸۳۴۴۰ فرزند: خانش  یاور گوزل پور .۳

نسبت: )پسر متوفی( متولد: ۱۳۶۸ صادره: پارس آباد ش ش:۱۶۱۰۰۴۱۵۸۵ فرزند: خانش  بهمن گوزل پور .۴

نسبت: )پسر متوفی( متولد: ۱۳۵۹ صادره: مغان ش ش:۵۰۴۸۸۸۴۶۰۴ فرزند: خانش  علی گوزل پور .۵

نسبت: )پسر متوفی( متولد: ۱۳۶۶ صادره: مغان ش ش:۵۰۴۹۸۳۸۴۱۱ فرزند: خانش  توحید گوزل پور .۶

نسبت: )همسر متوفی( متولد: ۱۳۲۸ صادره: اهر ش ش:۶۰۴۹۸۲۱۳۱۳ فرزند: صاحب آقا  قزلار آغاسی پورصفر .۷

نسبت: )پسر متوفی( متولد: ۱۳۶۹ صادره: مغان ش ش:۵۰۴۰۰۶۶۲۲۸ فرزند: خانش  رسول گوزل پور .۸
اینک با انجام تشریفات مقدماتي درخواست مذبور را در یک نوبت آگهي مي نماید تا هر کس اعتراض و یا وصیتنامه اي از متوفي دارد از تاریخ نشر آگهي ظرف یک ماه به شورا تقدیم نماید در غیر 

این صورت گواهي صادر و هر وصیتنامه ای غیر سري و رسمي که بعد از این موعد ابراز گردد از درجه اعتبار ساقط و بلا اثر خواهد بود. م الف ۷۸۳۲
رییس شوراي حل اختلاف شعبه اول پارس آباد

----------------------------------------------
»رای دادگاه«

در خصوص دعوی آقای حسن فخری فرزند برات با وکالت آقای احمد گنجه  اجیرلو به طرفیت ۱- آموزش و پرورش شهرستان پارس آباد ۲- نادر شیرین زاده ۳- هنرستان غیردولتی شایستگان به 
خواسته صدور حکم بر محکومیت خواندگان به پرداخت خسارت از بابت پرداخت هزینه هنرستان، اجمالا بدین شرح که وکیل خواهان در دادخواست تقدیمی اظهار داشته موکل به همراه چند نفر 
دیگر در سال ۱۳۸۹ طبق تشریفات معموله از هنرستان غیرانتفاعی شایستگان به مدیریت نادر شیرین زاده مدرک دیپلم اخذ نموده ام سپس از رشته نقشه کشی ساختمان معماری کاردانی قبول و 
تحصیل و مخارج زیادی صرف نموده ایم بعدا کاشف به عمل آمده که اقدامات آنان جعلی است و خلاف قانون می باشد و خسارت هزینه دانشجویی، خسارت معنوی، عدم اشتغال، اتلاف شدن وقت، 
عدم اخذ مدرک و غیره به بار آمده است لذا بشرح خواسته تقاضای رسیدگی و صدور حکم را نموده است. با توجه به اوراق و محتویات پرونده، ملاحظه مستندات ابرازی خواهان از جمله تصویر 
مصدق گواهینامه موقت پایان دوره متوسطه، تاییدیه تحصیلی، دفاعیات بلاوجه نماینده حقوقی اداره آموزش و پرورش و هنرستان شایستگان، عدم حضور خوانده بنام نادر شیرین زاده علیرغم 
ابلاغ اخطاریه از طریق نشر آگهی، عدم وصول لایحه دفاعیه از ناحیه ایشان، توجها به نظریه کارشناسی و نظر به اینکه خسارت وارده از باب قاعده تسبیب می باشد لذا دادگاه دعوی خواهان را وارد 
دانسته و به استناد مواد ۱۹۸، ۵۱۵، ۵۱۹ قانون آیین دادرسی مدنی حکم بر محکومیت تضامنی خواندگان به پرداخت مبلغ ۵۸/۱۹۹/۶۸۳ ریال از بابت اصل خواسته و مبلغ ۱/۹۹۰/۰۰۰ ریال از 
بابت هزینه دادرسی و حق الوکاله وکیل بر مبنای تعرفه بر اساس مراحل مداخله وکیل دادرسی در حق خواهان صادر و اعلام  می نماید. در خصوص خواسته خواهان مبنی بر خسارت معنوی، عدم 
اشتغال، اتلاف وقت عدم اخذ مدرک، توجها به نظریه کارشناس منتخب و نظر به اینکه خواسته های مذکور احتمالی بوده و بر این اساس به دلیل عدم وجود شاخص و مبنای قابل اتکا امکان برآورد 
هرگونه خسارت مقدور نبوده لذا دادگاه دعوی خواهان در این خصوص وارد ندانسته و مستندا به ماده ۱۹۷ قانون آیین دادرسی مدنی حکم بر بی حقی خواهان صادر و اعلام می نماید. رای صادره 
نسبت به آقای نادر شیرین زاده غیابی و ظرف بیست روز از تاریخ ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه سپس ظرف ۲۰ روز دیگر قابل تجدیدنظرخواهی در محاکم محترم تجدیدنظر استان اردبیل و 

نسبت به خواندگان دیگر حضوری بوده و ظرف بیست روز از تاریخ ابلاغ قابل تجدیدنظرخواهی در محاکم محترم تجدیدنظر استان اردبیل می باشد% م الف ۷۸۳۳
رییس شعبه سوم دادگاه عمومی حقوقی شهرستان پارس آباد – سجاد قاسم زاده

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------
شعبه ۱۲ شورای حل اختلاف مجتمع قضایی شماره۲)شهید بهشتنی( رشت

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقای /خانم خانم رامش ذنویی فرزند
خواهان آقای/خانم مهناز علیمردانی با وکالت امین جباری دادخواستی به طرفیت خوانده آقای/خانم رامش ذنویی به خواسته مطالبه سفته مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه 
۹۷۰۹۹۸۱۳۲۵۲۰۰۳۰۶ شعبه ۱۲ شورای حل اختلاف مجتمع قضایی شماره ۲ )شهید بهشتی( رشت ثبت و وقت رسیدگی مورخ ۱۳۹۷/۷/۱۵ ساعت ۱۴:۳۰ تعیین که حسب دستور دادگاه 
طبق موضوع ماده ۷۳ قانون آیین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و درخواست خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف یک ماه پس 

از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل خود نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی در دادگاه حاضر گردد.م/الف ۳۲۰۴
دبیر دادگاه شعبه ۱۲ شورای حل اختلاف مجتمع قضایی شماره۲)شهید بهشتی( رشت-محبوبه گلشن آجی پیشه

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------

مفقودي )نوبت اول(
مدرک کارشناسي اينجانب سيد علي اشراقي به شماره 

شناسنامه721 صادره از سبزوار کد ملي 0790766191 
فارغ التحصيل رشته مکانيک – جامدات)دانشگاه صنعتي 
اصفهان( مفقود گرديده و از درجه اعتبار ساقط مي باشد

اروپا هزینه هاي پناهندگان را تقبل کند

دولت مقابل باج خواهي ها ایستادگي کند

وزير کشور گفت: توقع اين است که از تعارفات خارج شده و اروپا 
و کشورهاي توانمند هزينه هاي اقتصادي، اجتماعي و سياسي که 
پناهندگان به کشورها تحميل مي کنند را تقبل کنند. عبدالرضا 
رحماني فضلي در ديدار » فيليپو گرندي« کميسرعالي سازمان 
ملل متحد در امور پناهندگان با تاکيد بر اينکه ايران به مدت 35 
سال است که به دلايل اسلامي و انساني پناهندگان را در کشور 
خود پذيرفته و انواع خدمات با آنها ارائه مي کند، گفت: کمک هاي 
جزئي بين المللي براي رسيدگي به وضعيت پناهندگان قابل توجه 
نيس��ت.  وزير کش��ور اظهار داشت: براي درک بيشتر مشکلات 
ناشي از ميزباني پناهندگان، جا دارد چند سال هم ساير کشورها 

از جمله کش��ورهاي اروپايي ميزبان اين پناهندگان باش��ند. وي 
ب��ا اش��اره به حضور حدود س��ه ميليون پناهنده مجاز و غيرمجاز 
افغان در کش��ور تصريح کرد: پناهندگان بايد به صورت قانوني 
و مش��خص وارد کش��ور ش��وند.  رحماني فضلي با بيان اين که 
»سالانه 7 هزار نفر از پناهندگان غيرمجاز افغان را ش��ناسايي 
و به کشورش��ان بازمي گردانيم« ،افزود: به منظور جلوگيري از 
مهاجرت پناهجويان بايد شرايط ادامه زندگي پناهندگان افغان 
از نظر مسکن بهداشت درمان آموزش و ... در کشورشان فراهم 
ش��ود. وزير کش��ور به برگزاري نشست مشترک و تصميم گيري 
جدي در زمينه پناهندگان توسط مسئولان سازمان ملل متحد 

و کشورهاي اروپايي تاکيد کرد و افزود: بايد کشورهاي اروپايي 
در حمايت از کشورهاي ميزبان پناهندگان فعال شوند و علاوه 
بر کمک هاي اقتصادي بايد از منظر انساني و حقوق بشر نيز به 
اين موضوع توجه داشته باشيد. ژ وزير کشور با اشاره به گفت و 
گوهاي جدي خود با کميس��ر سابق سازمان ملل متحد در امور 
پناهندگان که اکنون به عنوان دبيرکل سازمان ملل مشغول به 
فعاليت است تاکيد کرد: با ايشان صحبت هاي جدي و مهمي در 
خصوص امور پناهندگان داش��تيم و قول ها و وعده هاي زيادي 
هم ايشان به ما دادند که انتظار مي رود به تعهدات خود از مقام 

يک مسئول سازمان ملل متحد پايبند باشند.

نماينده چهار دوره مجلس درباره سيل سوالات و استيضاح هاي مجلس با غير معمول خواندن 
اين رفتار گفت: دولت ضمن افزايش تعامات با مجلس بايد مقابل باج  خواهي ها ايستادگي 
کند. او همچنين از هيات رئيس��ه مجلس خواس��ت تا جلوي غوغاس��الاري عده اي را بگيرد. 
محمدرضا خباز در گفت و گو با خبرآناين گفت: از آنجايي که من چهار دوره نماينده مجلس 
بودم اين روش��ي که به کار بس��ته مي ش��ود روش هاي غير معمول و مرس��وم است. او ادامه داد: 
سوال و استيضاح هميشه بوده اما اولا شرايط زماني و مکاني در نظر گرفته مي شد و در بسياري 
از موارد وزرا بعد از اس��تيضاح راي مي اوردند و وزير هم معمولا دس��ت به اصاح امور مي زد؛ 
درواقع يک عزم جدي براي رفع مش��کات وجود داش��ت و بيش از همه منافع ملي در نظر 
گرفته مي شد. خباز گفت: امروز اين اتفاقاتي که پشت سر هم مي افتد به صورتي که دو وزير 
را استيضاح کرده اند و دو وزير ديگر هم در نوبت قرار دارند روالي غير معمول را رقم زده و بايد 
افرادي که دلسوز تر و عاقه مند به آينده کشور هستند فعال شوند و اجازه ندهند عده اي در 
مجلس با غوغا سالاري منويات خود را به پيش ببرند و با همراه کردن ديگران کابينه را از حد 
نصاب خارج کنند تا به اين وس��يله کينه انتخابات را امروز جبران کنند. او ادامه داد: امروز اگر 
به مجلس برويم مي بينيم بسياري از وزرا در حال رفت و آمد به مجلس هستند و وقتي ريشه 
سوال يا استيضاحي را پيگيري مي کنيم مي بينيم چون نماينده اي مطالبه اي از وزير براي حوزه 
انتخابيه داشته و به آن مطالبه پاسخ داده نشد سوال و استيضاح را کليد مي زنند درحالي که اين 

شيوه ها در گذشته معمول نبود و به نظر مي رسد شان مجلس زير سوال رفته است. بهتر است 
هيات رئيس��ه وارد ش��ود و جلوي اين روند را بگيرد و اجازه ندهد اين چنين با حيثيت مجلس 
بازي ش��ود. اس��تاندار س��ابق س��منان در پاسخ به اين که نقش دولت در اين ميان چيست و بايد 
چگونه رفتار کند گفت: به نظرم بايد دولت تعامل خود را با مجلس بيشتر کند البته منظور من 
تعامل اس��ت و نه باج دهي چرا که اين دو مفهوم با هم تفاوت دارد. او تاکيد کرد: دولت بايد 
ارتباط خود را با مجلس به معني رفع موانع و مش��کات موجود بيش��تر کند اما اگر کس��ي قرار 
است به بهانه سوال، استيضاح يا تحقيق و تفحص چيزي از دولت مطالبه اي ناحق داشته باشد 
دولت بايد در مقابل چنين خواسته هايي ايستادگي کند وتن به باج خواهي ندهد. خباز با بيان 
اينکه دولت بايد مراقب باشد باج خواهي ها تبديل به رسم نشود گفت: متاسفانه گاهي اين باج 
خواهي ها از سوي برخي افراد ديده مي شود و به محض اينکه مطالبه اي براي حوزه انتخابيه 
عملي نمي شود به سرعت طرح سوال و استيضاح کليد مي خورد. بر اين اساس ضمن تاکيد بر 
رعايت تعامل دولت بايد مراقب باج خواهي هااين موضوع هم باشد. نماينده سابق کاشمر در 
مجلس درباره صحبت هاي روحاني و باز کردن موضوع در جلسه سوال از رئيس جمهور نيز 
گفت: مسلم است که دل رئيس جمهور از خيلي مسائل پر است اما همانطور که خودش هم 
در اول جلسه اشاره به محدوديت و معذوريت هايي داشت که نمي توانست آنها را بيان کند و بر 

اين اساس ترجيح داد تا برخي مسائل باز نشود تا به نظام ضربه اي وارد نشود.

پرهيز از مداحی های نا متعارف
يک مرجع تقليد ش��يعه گفت: امروزه مداحي نس��بت 
به س��ابق گس��ترده تر ش��ده اس��ت؛ به همين دليل بايد 
مراقبت ه��اي وي��ژه اي در اين خصوص صورت گيرد و 
نبايد به نام مداحي، کارهاي سياسي و جناحي کرد. به 
گزارش ايس��نا، آيت الله ناصر مکارم ش��يرازي، در ديدار 
مديران راديو معارف و راديو محرم، محرم و عاشورا را از 
سرمايه هاي مهم شيعه دانست و تاکيد کرد: دشمنان به 
دنبال ضربه زدن به مرجعيت و عاشورا هستند و به اين 
مساله اذعان مي کنند و براي تحقق آن سرمايه گذاري 
عظيمي را صورت داده اند. وي انقاب اسامي ايران را 
نش��أت گرفته از قيام عاش��ورا ارزيابي و تصريح کرد: در 
مسائل مربوط به محرم و عاشورا تمام جناح ها و گروه ها 
ورود مي کنند و اختافات کنار مي رود، اين حلقه اتصال 
بسيار ارزشمند است. اين مرجع تقليد شيعه با اشاره به 

نقش��ه هاي دشمنان براي کمرنگ کردن حضور مردم 
در برنامه هاي عزاداري محرم و عاشورا، نسبت به وقوع 
برخي آسيب ها هشدار داد و بر لزوم مراقبت همگان در 
اي��ن خصوص تاکيد ک��رد. وي با يادآوري توصيه هاي 

هميش��گي خود به مداحان، بي��ان کرد: امروزه مداحي 
نسبت به سابق گسترده تر شده است؛ به همين دليل بايد 
مراقبت هاي ويژه اي در اين خصوص صورت گيرد؛ نبايد 
به نام مداحي کارهاي سياس��ي و جناحي کرد؛ خطباي 
محترم نيز بايد مراقبت هاي لازم را داش��ته باش��ند. آيت 
الله مکارم شيرازي با اشاره به سبک هاي رايج در مداحي، 
برخي از آن ها را س��بُک و دور از ش��أن عزاداري امام 
حسين)ع( دانست و بر لزوم پرهيز از اين گونه سبک ها 
تاکي��د ک��رد. وي با بيان اين که در برنامه هاي مربوط به 
راديو محرم از جنبه هاي معرفتي غفلت نش��ود، اظهار 
ک��رد: رادي��و محرم بايد جنبه تبيين گري و هدايت گري 
داش��ته باشد؛ رس��انه ها نيز نبايد تابع خواسته ها باشند، 
بلک��ه بايس��تي با توجه به آموزه ه��اي ديني معيارها را 

رعايت کنند.

آیت الله مکارم شيرازي در آستانه ماه محرم توصيه کرد؛ 
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